
 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 29 czerwca 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

2. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

3. Zastępca Dyrektora Oddziału ds. Inwestycji GDDKiA w Szczecinie, 

4. Przedstawiciele Oddziału GDDKiA w Szczecinie, 

5. Przedstawiciele POLAQUA Sp. z o.o., 

6. Projektant DATABOUT Sp. z o.o., 

7. Mieszkańcy Świnoujścia, 

8. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 29 czerwca 2021 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 7 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Przedstawienie przez GDDKiA Oddział w Szczecinie planów  

oraz harmonogramu inwestycji drogowej pn. „S3 Świnoujście – Dargobądz” w obrębie 

administracyjnym naszego Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował,  

że w posiedzeniu komisji biorą udział mieszkańcy Świnoujścia. 

Kolejno Zastępca Dyrektora Oddziału ds. Inwestycji GDDKiA w Szczecinie  

oraz Projektant przedstawili w formie prezentacji przebieg drogi ekspresowej S3.  

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poinformował 

mieszkańców Świnoujścia o tym, że pytania dotyczące projektowanej drogi ekspresowej S3 

mogą kierować na e-mail Biura Rady Miasta, zostaną one przekazane do Oddziału Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Szczecinie. 

 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił Zastępcę 

Prezydenta Miasta Barbarę Michalską oraz Naczelnika Wydziału Inwestycji Miejskich  

o przedstawienie układu komunikacyjnego miasta. Komisja zajmie się tym tematem  

w pierwszej kolejności po przerwie wakacyjnej. Pierwsza prezentacja dotyczyłaby układu 

komunikacyjnego w prawobrzeżnej części miasta, a druga w lewobrzeżnej.  

 

Ad. pkt 4 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 2 czerwca 2021 roku o godz. 1236. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


